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Надана українській армії можливість завдавати 
ударів по позиціях запуску ракет на території рф 
допомогла зменшити кількість обстрілів Харкова. 

 

Про це міський голова Ігор Терехов заявив в інтерв’ю британському інформаційному 
агентству «Reuters». 

«Можливо, завдяки цьому в Харкові за останні пару тижнів не спостерігалося 
масованих обстрілів, як це було, наприклад, у травні», - зазначив мер.  

Ігор Терехов також наголосив на необхідності постачання систем протиповітряної 
оборони від іноземних партнерів, які допоможуть захистити місто. 

Нагадаємо, наприкінці травня президент США Джо Байден схвалив використання 
американської зброї для ударів по цілях у рф, які використовувалися для атак Харкова. 

 

https://www.city.kharkiv.ua/uk/novosti/mzhnarodne-spvrobtnicztvo.html
https://www.reuters.com/world/europe/kharkiv-mayor-says-striking-russia-has-helped-calm-embattled-city-2024-06-11/

